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R O M Â N I A 
JUDETUL ARAD 

MUNICIPIUL ARAD 
CONSILIUL LOCAL 

M I N U T A 
 al şedinţei extraordinare 
din data de 30.04.2009 

Nr.ad.26.232 /4.05.2009 

  
La şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de 

30.04.2009, au fost prezenţi 16 consilieri. Au absentat:dl.consilier Florin Manta şi dl.consilier Dorel 
Căprar, dl.consilier Dorel Popa, dl.consilier Dekany Tiberiu, dl.viceprimar Bognar Levente, dl.consilier 
Cristian Moisescu, dl.consilier Dacian Ţolea. Domnul consilier Ovidiu Bonca a sosit la şedinţă după 
supunerea la vot a amendamentului nr.3 al proiectului de hotărâre de la punctul 1 al ordinii de zi.  

Preşedinte de şedinţă a fost domnul consilier Ovidiu Moşneag 
Au participat din partea executivului:dl.Gheorghe Falcă, Primarul Municipiului Arad, 

dna.viceprimar Geanina Pistru-Popa, dna.Doina Paul, Secretarul Municipiului Arad, dna.Claudia Macra, 
city manager al municipiului Arad, dl.Petru Tamaş, director executiv al Direcţiei Economice, dl.Radu 
Drăgan, arhitect-şef al municipiului Arad,  dl.Marian Teodor, şef Serviciul Investiţii, dl.Corneliu Neamţiu, 
şef Biroul Societăţi Comerciale, dl. Cosmin Stana, consilier juridic în cadrul aceluiaşi birou, dna.Lilioara 
Stepănescu, şef Serviciul Administraţie Publică Locală, dl.Alin Fatol, consilier juridic, dna.Florina Ispas, 
consilier, dna.Carmen Popa, consilier,  dna.Ramona Pleş, consilier juridic,  dl.Adrian Vărşendan, referent, 
dna.Marinela Bejan,referent în cadrul aceluiaşi serviciu.   

Alţi participanţi: 
 -cetăţeni participanţi la şedinţă: dl.Nicu Groşan şi Roman Păcuraru, reprezentanţi Camera de Comerţ şi 
Industrie a Judeţului Arad, dl.Ciprian Lucaci, deputat. 
-presa:Unatru Claudia-“Glasul Aradului”, Barbu Adriana-“Jurnal Arădean”, Dana Mirea-“Observator 
Arădean”, Diana Mariş Costea-INFO TV, Cristian Varjasi-INFO TV, Dora Muntean-“Flacăra Roşie”, 
Claudia Adjudeanu-Arad Dialog Social(ADS),  

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, 
prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 27 aprilie a 
Dispoziţiei nr.1872/27.04.2009 a Primarului Municipiului Arad, prin comunicarea tuturor reprezentaţilor 
mass-media acreditaţi, în data de 27.04.2009 a acestei dispoziţii,  cuprinzând data, ora, locul şedinţei şi 
ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul, precum şi toţi responsabilii din executiv au 
primit rapoartele  comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 
 În continuare, am consemnat următoarele:  
Dl.primar:-Bună-ziua doamnelor şi domnilor. Pentru că avem un punct venit în urgenţă, aveţi în mape 
proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii de noi membrii în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă-Canalizare, judeţul Arad. Şi pentru că există o şedinţă săptămâna viitoare şi se 
doreşte ca la această şedinţă localităţile Gurahonţ, Dieci, Dorobanţi, Zăbrani, Felnac, Tîrnova, Dezna, 
Zărand şi Seleuş, să intre în Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară, facem pentru început o şedinţă de 
comisii reunite, pentru a introduce pe ordinea de zi acest proiect. Bun. Solicit avizele comisiilor pentru 
acest punct. 
Comisia nr.1 ? 
Dl.Moşneag O:-Da, unanimitate. 
Dl.primar :-Comisia nr.2 
Dna Pistru G:-Da, unanimitate. 
Dl.primar :-Comisia nr.3 ? 
Dl.Schill G:-Da, unanimitate. 
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Dl.primar:-Comisia nr.4 ? Da.Bun.Mulţumesc. Ba da. Dar eu trebuie să spun aceasta, ca să înregistrez. El 
nu a fost pe lista aceea pe care am dat-o public! Repet, ca să se înregistreze, să rămână în procesul-verbal ! 
Bun. Având, atunci, aprobarea dumneavoastră, supun la vot introducerea acestui punct pe ordinea de zi. 

Cine este pentru ? 
Unanimitate-15 consilieri prezenţi. 

Ordinea de zi a fost suplimentată cu un punct-Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii de noi 
membri în cadrul „Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad”, acordarea 
mandatului de reprezentare a municipiului Arad pentru aprobarea statutului şi actului constitutiv modificat 
şi semnarea  hotărârii  AGA ce cuprinde aceste prevederi -iniţiativa primarului 
Dl.primar:-Cu această modificare, supun la vot următoarea  

Ordine de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de la Banca Europeană pentru Reconstrucţie şi 

Dezvoltare a unei finanţări rambursabile externe în valoare de 13.000.000 Euro pentru obiectivul 
de investiţie „Transport urban în Municipiul Arad”– iniţiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor în Adunarea Generală a Acţionarilor 
pentru modificarea, de principiu, a unor prevederi ale actului constitutiv al SC Compania de 
Transport Public SA Arad– iniţiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor în Adunarea Generală 
a Acţionarilor pentru aprobarea unor măsuri privitoare la SC Compania de Transport Public SA 
– iniţiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Construire complex  rezidenţial 
cu spaţii comerciale la parter şi clădire de birouri, str.Abatorului nr.74-76, beneficiar SC Collins 
Company SRL, proiect nr.123/2008, elaborat de SC Pro Arhitectura SRL” - iniţiativa primarului 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului  cu titlu de subvenţii pentru acoperirea 
diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad SA şi SC 
Compania de Apă Arad SA-iniţiativa primarului 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii de noi membri în cadrul „Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad”, acordarea mandatului de reprezentare a municipiului 
Arad pentru aprobarea statutului şi actului constitutiv modificat şi semnarea  hotărârii  AGA ce cuprinde 
aceste prevederi -iniţiativa primarului-INTRODUS SUPLIMENTAR PE ORDINEA DE ZI 

Cine este pentru ? 
Unanimitate-15 consilieri prezenţi. 

Ordinea de zi astfel prezentată a fost aprobată cu unanimitate de voturi.-15 consilieri prezenţi. 
Dl.primar :-Mulţumesc. Transfer conducerea şedinţei domnului preşedinte. 
Dl.Moşneag O :-Bună-ziua. Primul punct pe ordinea de zi este 

1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de la Banca Europeană pentru Reconstrucţie şi 

Dezvoltare a unei finanţări rambursabile externe în valoare de 13.000.000 Euro pentru obiectivul de 
investiţie „Transport urban în Municipiul Arad”– iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. În schimb, au apărut nişte 
amendamente şi vi le voi citi.  
1. Primul amendament :-«se şterge cuvântul «garantarea» din articolul 1 şi articolul 2», iar după 
modificarea articolului 1 şi articolului 2, va avea următorul conţinut : articolul 1-«se aprobă contractarea 
unei finanţări rambursabile externe de la Banca Europeană pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare, în valoare 
de 13 milioane euro cu o maturitate de 11 ani ». Iar articolul 2-«contractarea împrumutului prevăzut la 
articolul 1 se face pentru obiectivul de investiţie «Transport Urban în municipiul Arad»».Şi, cum ne-a 
obişnuit colegul la şedinţele anterioare, supun pe bucăţi, pe părţi,  acest amendament 

Cine este pentru ? 
Unanimitate-15 consilieri prezenţi. 

Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi-15 consilieri prezenţi 
2. Articolul 2-Din cuprinsul articolului 4, alineatul 1, se şterge sintagma «şi să semneze» şi va avea 
următorul conţinut, adică articolul 4 va avea următorul conţinut : «se mandatează Primarul Municipiului 
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Arad să negocieze contractul de credit cu banca Europeană pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare conform 
termenilor financiari prezentaţi în anexa la prezenta hotărâre». Supun votului dumneavoastră acest 
amendament 

Cine este pentru ? 
14 pentru  

1 abţinere(dl.Cristea)-15 consilieri prezenţi. 
Amendamentul a fost aprobat cu 14 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Cristea)-15 consilieri prezenţi. 
3. Se introduce un nou alineat, care va fi alineatul 2, iar alineatele 2 şi 3 se vor renumerota. Articolul 4, 
alineatul 2 urmând să aibă  următorul conţinut : «Se mandatează primarul Municipiului Arad sau oricare 
dintre viceprimari, în lipsa primarului şi conform prevederilor Legii nr.215, să semneze contractul de 
credit cu Banca Europeană pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare ». Supun votului dumneavoastră şi această 
parte.  

Cine este pentru ? 
14 pentru 

1 abţinere(dl.Cristea)-15 consilieri prezenţi. 
Amendamentul a fost aprobat cu 14 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Cristea)-15 consilieri prezenţi. 
(n.n. în acest moment a intrat în sală domnul consilier Ovidiu Bonca-16 consilieri prezenţi). 
4. Articolul 4, alineatul 2 va deveni articolul 4, alineatul 3 şi se adaugă sintagma : «la solicitarea Băncii 
Europene pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare». Astfel, articolul 4, alineatul 3  va avea următorul 
conţinut : «Se mandatează Primarul Municipiului Arad să negocieze şi să semneze acordul de garantare, 
la solicitarea Băncii Europene pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare». Supun la vot acest amendament 

Cine este pentru ? 
15 pentru  

1 abţinere(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
Amendamentul a fost aprobat cu 15 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
5. Articolul 4, alineatul 3, va deveni articolul 4, alineatul 4 şi se adaugă sintagma : «la solicitarea Băncii 
Europene pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare». Astfel, articolul 4, alineatul 4 va arăta astfel : «Se 
mandatează Primarul Municipiului Arad să negocieze şi să semneze contractul de cont escrow, la 
solicitarea Băncii Europene pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare».  Supun la vot acest amendament 

Cine este pentru ? 
15 pentru 

1 abţinere(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
Amendamentul a fost aprobat cu 15 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:- Mulţumesc. Acum vă solicit votul pentru punctul 1 al ordinii de zi cu amendamentele care 
au fost votate până acum. Da, vă rog ! 
Dl.Cristea C:-Aş vrea doar să motivez, foarte pe scurt, în comisie m-am abţinut şi vreau să motivez foarte 
pe scurt de ce voi vota «împotrivă». În primul rând, trebuie să se ştie foarte clar aici că avem celebrul credit 
BERD, cu modernizarea infrastructurii în zona centrală, în care noi trebuia să asigurăm o cofinanţare. Nu 
ştiu cum de mi-a scăpat şi mie şi colegilor mei, la acest buget, n-am observat că, de fapt, în buget, noi nu 
am asigurat cofinanţarea, pe care eram obligaţi să o asigurăm. Şi am lăsat aşa,  pe mai încolo, să vedem 
cum o rezolvăm. Şi văd că o rezolvăm din nou printr-un credit. Deci, ceea ce trebuia să aducem noi ca şi 
cofinanţare, până la urmă, rezolvăm printr-un credit ! Eu trag concluzia că la momentul la care s-a luat 
acest credit, nu a fost o viziune şi o gândire pe perspectivă şi nu a fost o siguranţă că pot fi asigurate sumele 
necesare pentru cofinanţare. Atât am dorit să spun. Mi-am motivat votul «împotrivă» şi mă bucur, domnule 
preşedinte, că v-am obişnuit cu respectarea regulamentului în cadrul şedinţei. Era şi cazul să intraţi şi 
dumneavoastră în Regulamentul Consiliului Local. Vă mulţumesc ! 
Dl.Moşneag O:-Regulamentul a fost respectat de fiecare dată, domnule coleg! Lipsa de viziune, îmi pare 
rău, dar trebuie să vă contrazic şi îi dau cuvântul domnului primar acum. 
Dl.primar :-N-aş fi intervenit, dacă nu era un lucru spus nereal. Dacă vă uitaţi în buget, există o parte din 
cofinanţare, în valoare de 6,7 milioane euro, în interior. Sunt! Partea noastră, până la 9,7, trebuia plătit, 
pentru facturile din septembrie, octombrie, conform procedurilor de circulaţie, se plătesc în anul următor. 
Deci, anul următor trebuia să mai plătim 2 milioane. Dacă vă uitaţi, vă spun şi capitolele din interior. 
Strategia, şi nu este nimic de ascuns, că este o strategie pozitivă, pentru că oricare municipalitate astăzi, 
dacă ar putea, ar primi bani de la BERD, care sunt bani ieftini, când în România, băncile comerciale îţi dă 
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un împrumut cu 20%, să iei cu 3, la sută, plus euroribord-ul la 6 luni. Deci, dacă vă uitaţi, banii sunt în 
interior şi nu-i nimic de ascuns, că noi o să venim, când se aprobă şi intră banii de la BERD în interior, noi 
o să-i luăm şi o să-i punem pe nişte investiţii. Pentru că spuneaţi că nu există viziune, vreau să vă spun că 
există şi viziune şi strategie!  Trebuia să cerem pentru alte investiţii, să spunem, un alt credit BERD. Acel 
credit BERD trebuia să dureze un an, doi ani, cum a durat înainte. BERD-ul, când noi am solicitat pentru 
alte investiţii, BERD-ul ne-a făcut propunerea. Noi ne-am întâlnit pentru o fază a doua a BERD-ului, lucru 
care era deja cunoscut şi BERD-ul a zis : «domnilor, nu trebuie să negociem!». Pentru că BERD-ul, aşa 
cum ştiţi, are un audit, noi nici nu ne permiteam să nu fie bani în interior şi auditul a ieşit întotdeauna 
pozitiv. Şi BERD-ul a zis : «vă dăm noi bani de cofinanţare şi banii dumneavoastră din interior îi realocaţi 
pe alte investiţii». Deci, în acest moment, în România, doar două primării primesc un astfel de bonus, că 
este un bonus să-ţi mărească, de fapt, creditarea, că acest lucru se întâmplă, este un bonus pentru că, în 
urma auditului pe care BERD-ul l-a făcut în fiecare an, municipalitatea Aradului a primit numai laude. Mai 
mult de atât, pentru aceste laude suntem invitaţila bordul BERD-ului, în 14-16 mai, cele două 
municipalităţi, pentru a prezenta în cadrul bordului un proiect reuşit, pentru că aşa cum ştiţi, Aradul a fost 
primul oraş care a luat împrumut de la BERD fără garanţie guvernamentală. Asta înseamnă că după 
momentul semnării şi declanşării procedurilor, vă daţi seama că noi o să trebuiască să venim în Consiliu şi 
aceşti bani, care rămân la dispoziţia municipalităţii, cu obligaţia de a fi duşi în investiţii, să declanşăm alte 
investiţii, care sunt prioritare pe agenda municipiului Arad. Aşa trebuie văzut acest lucru. Dacă vă uitaţi în 
anul 2007, Hotărârea 123, avem etapa I, etapa II BERD, noi am finalizat, suntem în faza de finalizare etapa 
I şi de aceea am început negocierile cu BERD-ul pentru etapa a II-a. Şi am fost foarte bucuroşi că banca 
vine cu o astfel de propunere, care a fost, să spunem, acceptată de noi şi, sper, şi de către Consiliul Local. 
Mai mult de atât, ca să nu mai intervin, săptămâna viitoare intrăm cu indicatorii tehnico-economici. Vă pot 
spune că o să facem o şedinţă extraordinară, dacă se poate, miercuri, dacă se poate joi, pentru că vineri 
avem programare la Ministerul de Finanţe şi aşa cum am spus, în 14-16, la Londra, unde o persoană din 
administraţia Aradului va fi prezentă la întâlnirea bordului din cadrul BERD.  
Dl.Moşneag O:-Da. Mulţumesc. 
Dl.Cristea C:-O scurtă intervenţie. 
Dl.Moşneag O:-Da.Poftiţi. 
Dl.Cristea C:-Eu nu sunt dintre aceia care spun că nu trebuie să luăm împrumuturi, aşa cum făceau alţii în 
mandatul domnului Popa şi care criticau faptul că…, dumneavoastră, de fapt, în perioada respectivă, şi 
dumneavaostră ! deci, eu nu spun acest lucru. Eu cred că trebuie să luăm credite şi cred că nu există 
dezvoltare fără credite, nici în domeniul privat, nici în domeniul public. Eu, ceea ce spun, este că în 
momentul în care mergi să-ţi iei un credit, când mergi, ca persoană fizică, să-ţi iei un credit de la o bancă, 
pentru nevoi personale, dacă doriţi sau pentru ceva investiţii, trebuie să-ţi faci un calcul. Faptul că 
dumneavoastră aţi mizat pe o finanţare din partea noastră, pe care n-aţi acoperit-o, îmi dă foarte mult de 
gândit asupra modului cum se fac previziunile şi cum se desenează aceste credite pe termen mai lung. 
Mulţumesc.  
Dl.primar:-Am o rugăminte, ori eu nu mă exprim bine, ori limba română nu vrea să fie înţeleasă ! Vă rog 
frumos, încă o dată, Aradul a dat până acum partea de cofinanţare. Dacă vă uitaţi, dumneavaostră, este 
adevărat, nu aţi votat bugetul, dar dacă vă uitaţi în buget, avem cofinanţare de 6,7 milioane euro, necesari 
pe anul acesta. Partea română mai avea de cofinanţat, faţă de ce am cofinanţat, 9,7, lucru care se plăteşte în 
anul 2010, că banii aceştia nu se plătesc mâine. Deci, partea noastră are cofinanţare ! Aceasta încerc să vă 
spun, nu-l luăm de dragul de… ci, îl luăm pentru că este o oportunitate şi vom veni în şedinţă de consiliu să 
punem aceşti bani pe alte investiţii. Deci, este falsă afirmaţia şi este nestudiată afirmaţia că nu avem 
cofinanţare. Şi, dacă vreţi, luăm bugetul şi ne uităm acum, imediat, ca să vedem scris. Eu am în faţă foaia, 
că de pe foaie vorbesc! Deci, rugămintea mea este să nu transmitem mesaje neadevărate, când în acest 
moment, Aradul şi Braşovul sunt felicitaţi la nivelul mare. Când ai o astfel de oportunitate, nu vreau să 
spun că alte primării şi uitaţi-vă în jur ce grad de îndatorare au, cu ce bănci comerciale lucrează. Pe noi 
BERD-ul ne are nr.1 la prezentare. Dacă intraţi, cu ce dobânzi! Şi să transmitem informaţii că nu este bine 
dimensionat! Păi noi am fost felicitaţi la fiecare audit! Să nu credeţi că BERD-ul este o instituţie care dă 
banii aşa şi te lasă, îţi dă bani şi respecţi condiţiile! Noi am respectat condiţiile, avem anul acesta partea de 
cofinanţare, dar dacă există o astfel de oportunitate, de ce să nu o fructificăm! 
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Dl.Moşneag O:-Eu vă mulţumesc. Până la urmă, era foarte simplă problema. Totul a plecat de la o 
neînţelegere a domnului Cristea, care a şi recunoscut şi şi-a asumat faptul că nu a înţeles sau, mă rog, ce a 
văzut acolo. Drept urmare, supun votului proiectul de hotărâre, în ansamblu. 

Cine este pentru ? 
14 pentru 

2 împotrivă(dra.Hotăran şi dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat, în ansamblu, Hotărârea nr.142 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu 14 voturi pentru 
şi 2 voturi împotrivă(dl.Cristea şi dra.Hotăran)-16 consilieri prezenţi.  

2 
Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor în Adunarea Generală a 

Acţionarilor pentru modificarea, de principiu, a unor prevederi ale actului constitutiv al  
SC Compania de Transport Public SA Arad– iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul este avizat favorabil în cadrul comisiilor. Da. Dra.Hotăran, poftiţi ! 
Dra.Hotăran T:-Dacă-mi permiteţi, din câte cunosc, în momentul de faţă, Primăria a solicitat un raport 
privind eficientizarea Companiei de Transport Public firmei TALPEN. Şi din câte cunosc, acest raport nu 
este finalizat în momentul de faţă şi va fi trecut pe ordinea de zi luna viitoare. Până la finalizarea raportului, 
doresc să solicit amânarea celor două proiecte, atât punctul 1 cât şi punctul 2 de pe ordinea de zi. Deci, este 
vorba de un raport privind eficientizarea activităţii de la CTP Un raport pe care l-am solicitat ieri în comisie 
şi care mi s-a spus că în momentul de faţă nu este finalizat, înainte de votarea celor două proiecte, raport 
care va fi supus ordinii de zi luna viitoare. Motiv pentru care vă rog să retragem de pe ordinea de zi, până la 
finalizarea raportului. 
Dl.Moşneag O:-Eventual, să-l amânăm. Retragerea de pe ordinea de zi nu se mai poate. 
Dra.Hotăran T:-Nu, nu retragere, se pot amâna ! Solicit amânarea celor două proiecte 1 şi 2.  
Dl.Moşneag O:-Da.Doamna Macra, vă rog frumos! 
Dna.Macra C:-Într-adevăr, este vorba despre un memorandum de informaţii, pe care îl vom prezenta 
Consiliului Local împreună cu contractul de servicii publice îmbunătăţit, nu cu acest proiect de hotărâre, 
contract la care se lucrează încă şi împreună cu strategia de ofertare, pe care o pregăteşte consultantul. 
Acest fapt nu împiedică sub nici un aspect să luaţi în dezbatere hotărârea de astăzi. Este o modificare de 
principiu. Ea va opera ulterior aprobării şi celorlalte hotărâri. Noi am profitat de faptul că este convocată 
Adunare AGA în 11 mai, la CTP şi este vorba de un acord de principiu, atât, care nu va putea fi urmat de 
nimic altceva până când dumneavoastră nu veţi lua în discuţie contractul de delegare a gestiunii, propriuzis. 
Mulţumesc. 
Dl.Moşneag O:- În consecinţă, acest proiect va putea fi votat astăzi. Da.Domnul Cristea, vă rog. 
Dl.Cristea C:-Eu nu am nimic împotrivă să-l votăm, doar câteva observaţii, dacă-mi permiteţi. Din câte 
înţeleg, este o anumită presiune ca să adoptăm acest proiect, pentru că ne ia nişte angajamente tot prin 
BERD, cred că, dacă nu mă înşel. Mai mult decât atât , sunt de acord că trebuie să profesionalizăm şi 
managementul, nu ajunge să schimbăm linia de tramvai, să schimbăm infrastructura, să restructurăm 
infrastructura, trebuie să restructurăm şi modul cum operăm pe căile ferate, să spun aşa, din municipiu. Ei, 
nu sunt cu nimic împotrivă, ca principiu, şi mai ales că avem o înţelegere pentru a crea acest management 
eficient. Însă, uitându-mă pe hotărâre, nu vă supăraţi, cine un pic se pricepe la…şi nu sunt jurist, dar un pic 
aşa, am mai avut de-a face, nu poţi să pui într-un statut, să pui numele, de exemplu, să pui numele 
municipiul Arad, care este un acţionar. Deci, nu poţi să faci prevederi de genul acesta. Vă spun că aceste 
prevederi sunt un pic pe lângă juridic, pe lângă ceea ce înseamnă un statut. Mai mult de atât, eu cred că 
modul cum va fi organizată Compania de Transport, ar trebui să facă subiectul unei analize mult mai în 
profunzime. Eu de exemplu, personal, aceasta este o opţiune personală, aş opta pentru schimbarea 
sistemului de administrare, numai puţin, vă rog. A, da. Atunci îmi cer scuze ! Nu, dar era cu Compania de 
Transport şi de aceea…Numai puţin, mă refer la proiectul de hotărâre cu schimbarea actelor constitutive, 
da ? Care este ? 2. da ? Aşa, deci, îmi cer scuze, domnule primar, eu am dreptate! Mai mult de atât, eu cred 
că societatea ar trebui să reorganizeze, mă refer acum la administarea societăţii, noi suntem mult mai 
moderni, cum de exemplu, ne permite legea, cel al «Consiliului de supraveghere ». Deci, ar trebui gândite 
un pic lucrurile acestea. Aşa, modul cum sunt trecute acolo, numai de principiu, vă spun că juridic, un pic 
stârneşte râsul! 
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Dna.Macra C:-Nu are de ce să stârnească râsul, pentru că nu este forma finală a contractului de 
management. Este un acord de principiu pentru a se putea trece la reducerea membrilor Consiliului de 
Administraţie de la 7, câţi sunt în prezent, la 3, pentru a crea posibilitatea de a putea atrage în Consiliul de 
Administraţie un al treilea, acel al treilea membru, administrator, care va fi o persoană juridică. Legea 
permite acest lucru. Nu avem cum să numim acum persoana juridică, pentru că ea va fi desemnată în urma 
unei licitaţii. Licitaţia va avea loc abia la sfârşitul anului, după ce veţi aproba contractul de prestări servicii 
şi toate celelalte şi în mod firesc va fi supus aprobării şi dumneavoastră. 
Dl.Moşneag O:-Eventual, o să prezentăm ulterior forma finală pentru a fi… 
Dl.primar:-Oricum, trebuie să vină cu toate celelalte în Consiliu ! 
Dl.Moşneag O:-Păi, tocmai de aceea! Bun. Supun la vot propunerea drei.Hotăran, de amânare a proiectului 
de hotărâere 

Cine este pentru ? 
2 pentru(dra.Hotăran şi dl.Cristea) 
14 împotrivă-16 consilieri prezenţi. 

Propunerea de amânare a proiectului de hotărâre a fost respinsă. S-au înregistrat 2 voturi pentru 
amânarea proiectului de hotărâre(draHotăran şi dl.Cristea) şi 14 împotrivă-16 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre 

Cine este pentru? 
14 pentru 

1 abţinere(dl.Cristea) 
1 împotrivă(dra.Hotăran)-16 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.143 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu 14 voturi pentru, 1 
abţinere(dl.Cristea) şi 1 vot împotrivă(dra.Hotăran)-16 consilieri prezenţi. 

3 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor în Adunarea 

Generală a Acţionarilor pentru aprobarea unor măsuri privitoare la SC Compania de 
Transport Public SA  
– iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O :-A fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot  
Cine este pentru ? 

15 pentru 
1 împotrivă(dra.Hotăran)-16 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.144 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu 15 voturi pentru şi 1 vot 
împotrivă(dra.Hotăran)-16 consilieri prezenţi. 

4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Construire complex  
rezidenţial cu spaţii comerciale la parter şi clădire de birouri, str.Abatorului nr.74-76, 

beneficiar SC Collins Company SRL, proiect nr.123/2008, elaborat de SC Pro Arhitectura 
SRL” - iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O :-Avizat favorabil în cadrul comisiilor. Da, domnule Cristea, poftiţi. 
Dl.Cristea C:-Îmi reiterez punctul de vedere de la faza în care am avut, cred că studiul de oportunitate, 
parcă, deoarece noi am mai aprobat o dată o anumită fază şi anume, cvartalurile care sunt cu blocuri, care 
sunt cu clădiri P+ mai mult decât regimul de înălţime din zonă, nu ar trebui să fie amestecate cu un alt tip 
de locuinţe. Cred că ar trebui să începem să facem această diferenţă de acum înainte şi pe cale de 
consecinţă, menţinându-mi punctul de vedere nu-l voi vota. Mulţumesc. 
Dl.Moşneag O:-Da.Bine. Mulţumesc. Supun la vot proiectul de hotărâre 

Cine este pentru ? 
15 pentru 

1 împotrivă(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.145 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu 15 voturi pentru şi 1 vot 
împotrivă(dl.Cristea)-16 consilieri prezenţi. 

5 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului  cu titlu de subvenţii pentru 
acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad 

SA şi  
SC Compania de Apă Arad SA-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul este avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
Cine este pentru ? 

Unanimitate-16 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.146 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu unanimitate de voturi-16 
consilieri prezenţi. 

6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii de noi membri în cadrul „Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad”, acordarea mandatului de reprezentare a municipiului 
Arad pentru aprobarea statutului şi actului constitutiv modificat şi semnarea  hotărârii  AGA ce 

cuprinde aceste prevederi -iniţiativa primarului-INTRODUS SUPLIMENTAR PE ORDINEA DE ZI 
Dl.Moşneag O:-Proeictul este avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot  

Cine este pentru ? 
Unanimitate-16 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.147 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu unanimitate de voturi-16 
consilieri prezenţi. 
 
Dl.Moşneag O:-Cu acestea fiind spuse, declar şedinţa de astăzi încheiată. Vă mulţumesc pentru participare.  
 
 
 
 
Pentru conformitate,  

Primăria Municipiului Arad  
S E C R E T A R 

Serviciul Administraţie Publică Locală 
 
 

SECRETAR ŞEF SERVICIU 
Doina Paul Lilioara Stepănescu 
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